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Protokoll Lokala Brå 
 

 

Närvarande  

Ordf. Catrin Hulmarker ☒ 

Sekreterare Julian Rittermann ☒ 

Deltagare Irene Broberg ☒ 

Deltagare Jarl Graf ☒ 

Deltagare Eva Ulfenborg ☒ 

Deltagare Hans Johansson ☒ 

Deltagare Charlotte Warling ☒ 

Deltagare Lars Emilsson ☒ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

 

Agenda Kommentar Tidsåtgång 
Välkomna -   5 

EST och kommunens arbete EST-grupp, 

informationsspridning 

30 

Statistik från Polisen Brottsområden, Statistik om 

anmälda brott och 

Grannsamverkan. 

Medborgarenkät/dialog 

15 

BRÅs roll Diskussion om Lilla Brås roll 15 

Laget runt Information från deltagarna 25 

 

Synpunkter/kommentarer 
Ämne Vad Sagesperson 

EST Näringslivet ska vara med i 

EST-gruppen/forumet. 

Fokus på industriområdet.  

Catrin Hulmarker 

EST Bra sammansättning i EST-

grupp, fler deltagare är 

önskvärt, framförallt utanför 

kommunen. 

Irene Broberg 
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Statistik från Polisen Markant ökning av 

orosanmälningar – oklar orsak. 

Charlotte Warling 

Medborgarundersökningen Fixa belysningen på 

strömparteren, återkoppla till 

allmänheten genom enkla 

åtgärder. 

Catrin Hulmarker, Eva 

Ulfenborg 

Beslut 
Ämne Vad Bifalles 

Trygghetsskapande Se över belysningen på 

allmänna platser och andra 

trygghetsskapande åtgärder. 

Se över placering om 

körförbudsskyltar. 

☒ Ja    ☐ Nej 

Lilla Brå Se över behov och organisera 

om efter behov. 
☒ Ja    ☐ Nej 

  ☐ Ja    ☐ Nej 

 

Laget runt 
Ämne Information Sagesperson 

Nattvandring Problem med bemanning på 

grund av pandemin, problem 

med fordon som trotsar 

fordonsförbud. 

Lars Emilsson 

Ordningsföreskrifter Överklagan om 

ordningsföreskrifter; förbud 

mot hög musik. 

Jarl Graf 

Tillgänglighet Permobil, gropiga trottoarer i 

Hjo – måste åtgärdas. 

Kommunen är medveten 

Jarl Graf 

Skadegörelse Skadegörelse ute och inne i 

Guldkroksskola – jobbar med 

detta dagligen, samtal med 

eleverna, vuxna på plats i 

skolan. Svår problematik. 

Hans Johansson 

Budget Ser över fritidsaktiviteter och 

vad fritid kan göra för att nå 

fler ungdomar. Behöver nå fler 

och ha andra 

aktivitetserbjudanden, ändra 

arbetssätt. 

Catrin Hulmarker 

 Ny samhällsbyggnadschef Jonas 

Schölin i December. 

Eva Ulfenborg 

 


